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Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun 
 

     Z á p i s   č. 02/2022 
 

z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí dne 19.4. 2022 od 15:00 hod v zasedací                
místnosti MěÚ Beroun, Husovo náměstí 68, budova A1, 1. patro, dv.č. 208 

 
Přítomni:  
Předseda:  Mgr. Alžběta Ullrichová 
Členové: Mgr. Soňa Křikavová, Alena Káchová, Ing. Petr Horák, Ing. Miroslava 

Kučerová, Mgr. Jana Műllerová,  Alena Pecková 
  
Omluveni:  Věra Ouředníková, Eva Zajícová 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Bc. Marie Marková 
 
Zapisovatel: Jana Plavcová 
 
Ověřovatel zápisu: Alena Káchová 
 
Program jednání: 

 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3. Informace z vedení města - výstup z jednání k návrhu principů Zásad 

hospodaření s byty zvláštního určení v Berouně 
4. Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení 
5. Zpráva o činnosti příspěvkové organizace Domov penzion pro důchodce 

Beroun za rok 2021 
6. Různé   

 
 

Jednání komise 
 
K bodu č. 1 - Zahájení 

          Jednání komise zahájila její předsedkyně Mgr. Alžběta Ullrichová, přivítala přítomné 
členy komise.  Zapisovatelkou jmenovala tajemnici komise Janu Plavcovou a 
ověřovatelem zápisu Alenu Káchovou. 
                   .  
Usnesení: Komise zdravotnictví a sociálních věcí schvaluje program jednání ve 
            výše uvedeném znění. 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu č. 2 - Kontrola plnění usnesení 
 
Od bodu 2 již bylo přítomno 7 členů komise. 
Kontrolu plnění usnesení z předchozích jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí 
provedla tajemnice Jana Plavcová - 
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I. K 1.1.2022 byl přidělen byt o velikosti 1+kk v Domově penzionu pro důchodce Beroun 
(dále jen DPD) paní Mxxxx Kxxxxxx, která přidělení bytu musela z osobních důvodů 
odmítnout (zvíře nesmí do bytové jednotky). 
II. Aktuálně nemáme v pořadníku bytů schválené žádné čekatele na byt v Domově 
penzionu pro důchodce Beroun. 
III. K 1.3.2022 byl přidělen byt o velikosti 1+kk v domě čp. 1280, Třída Míru, Beroun paní 
Bxxx Txxxxxxxx 
 
Zápis z komise ZSV z 16. 3. 2021 usnesení k bodu č. 4 II.–  1 byt uvolněn, splněno. 
Zápis z komise ZSV z  9.11. 2021 usnesení k bodu č. 6 3.–  1 byt uvolněn, klientka odmítla 
- splněno,  
Zápis z komise ZSV z 8. 2. 2022 usnesení k bodu č. 4 I.–  1 byt uvolněn, splněno. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 3 – Informace z vedení města  - výstup z jednání k návrhu principů                  
              k Zásadám  hospodaření s byty zvláštního určení v Berouně  
 
Předsedkyně komise informovala členy o další verzi Podmínek přidělení bytů zvláštního 
určení, která vznikla na jednání, kde byli přítomni místostarosta Dušan Tomčo, vedoucí 
odboru Marie Marková, ředitelka DPS Miroslava Kučerová, místopředseda komise Petr 
Horák a předsedkyně komise Alžběta Ullrichová.  
Nad touto verzí probíhala živá debata všech členů, bylo upřesněno několik bodů. 
Předsedkyně upozornila na doplnění bodu č.13. úpravy Nájemní smlouvy. 
Nájemníci si musí požádat o prodloužení nájemní smlouvy 4. měsíce před ukončením 
její platnosti.  
Než bude verze předložena Radě města Beroun, předsedkyně komise se spojí s 
právničkou města Mgr. Ildikó Fraňovou a podrobně proberou všechny navržené body. 
Konzultace proběhne do konce května 2022. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
 
K bodu č.4 - Posouzení žádostí o přidělení bytu zvláštního určení 
 
Jana Plavcová – tajemnice komise informovala o požadavcích na přidělení bytu. Aktuálně 
máme v evidenci 36 žadatelů o přidělení bytu. 
 
 
I. Byty zvláštního určení čp. 1280, Třída Míru 
Požadavek na přidělení bytu 1+kk není od žádného žadatele. 
 
2.  Byty zvláštního určení čp. 111, Na Parkáně o velikosti 1+kk 
V pořadníku není schválený žádný čekatel. Nově předkládáme k posouzení tyto žádosti. 
Hxxxxxx Jxxx, Šxx Mxxxxxxx a Bxxxxxx Vxxx 
 
 
3. Byty zvláštního určení čp. 111, Na Parkáně o velikosti 2+kk 
V pořadníku není schválený žádný čekatel - manželský pár. Nově předkládáme 
k posouzení tuto žádost. 
Nxxxx Pxxxx a Kxxxxx 
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Usnesení: Komise zdravotnictví a sociálních věcí doporučila odboru SVZ přidělit                                                        

po uvolnění bytovou jednotku  
 
I. byt zvláštního určení o velikosti 1+kk v Domově penzionu pro důchodce Beroun,   

Na Parkáně 111, Beroun v tomto pořadí: 
1. Hxxxxx Jxxxx 
2. Šxx Mxxxxx 
3. Bxxxxx Vxxx 
                   Komise zdravotnictví a sociálních věcí nedoporučila odboru SVZ 

přidělit  po uvolnění bytovou jednotku 
II. byt zvláštního určení o velikosti 2+kk v Domově penzionu pro důchodce Beroun,  

Na Parkáně 111, Beroun  
manželům Nxxxxxx 
 
Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu č. 5 -  Zpráva o činnosti příspěvkové organizace Domov penzion pro 
důchodce   Beroun za rok 2021 
 
 
Paní Kučerová seznámila přítomné s výsledky hospodaření příspěvkové organizace DPD 
– předložila Výroční zprávu Domova penzionu pro důchodce Beroun za rok 2021. 
Zpráva o činnosti DPD za rok 2021 bude jako každoročně dostupná na internetových 
stránkách města Berouna  
(http://www.mesto-beroun.cz/mesto/socialni-sluzby-1/domy-s-pecovatelskou-sluzbou/). 
 
Členové komise diskutovali nad předloženou zprávou. Paní Pecková upozornila, že 
vyúčtování není rozděleno na provoz a pečovatelskou službu. Paní ředitelka Kučerová  
informovala, že výroční zpráva musí odpovídat účetní uzávěrce penzionu a rozpočtu 
města Beroun. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí bere informace na vědomí. 
 
K bodu 6 - Různé 
 
- předsedkyně komise podala podnět, aby nebyl neustále měněn výklad Obecných zásad 
pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun – tajemnice komise upozornila, že byly 
provedeny pouze úpravy v článku 6, oddíle 6.6 přidáno písmeno f) úplný výpis platných 
údajů a údajů, které byly vymazány bez náhrady. Vedoucí odboru dále uvedla, že 
informace, které pracovnice odboru SVZ po poskytovatelích žádá doložit, jsou zcela 
v souladu s Obecnými zásadami pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun. 
 
- paní Pecková vznesla požadavek na pořádání Jarmarku poskytovatelů sociálních a 
návazných služeb samostatně na Husově náměstí, nikoli na náměstí Joachima Barranda. 
Velikonoce jsou spojené s kulturním programem v podání dětí z místních mateřských a 
základních škol. Děti a jejich rodiče nejsou cílová skupina, která by se o tyto sociální 
služby zajímala. Místostarosta pan Tomčo podpořil tento požadavek a přislíbil kladné 
doporučení pro tento samostatný Jarmark. 
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- na závěr mezi členy komise probíhala diskuse na téma současné situace financování 
poskytovatelů sociálních služeb z řad neziskových organizací. Do začátku konání komise 
Krajský úřad Středočeského kraje stále nerozhodl o rozdělení ročních dotací 
poskytovatelům sociálních služeb, dále krajský radní p. Hrabánek uvedl, že Středočeský 
kraj má pro sociální služby peníze jen do října letošního roku. Paní Pecková navrhla dát 
Radě města Beroun podnět na víceleté financování sociálních služeb v rámci 
poskytování dotací z rozpočtu města Beroun. Tímto bodem se komise bude zabývat na 
svém dalším jednání. 
 
Příští jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí v roce 2022 se bude konat  
dne 7.6. od 15.00 hod.  
 
 
Po vyčerpání programu, v 17,25 hodin předsedkyně Komise zdravotnictví a sociálních 
věcí ukončila jednání.  
 
 
Zapsala: Jana Plavcová v.r.          Ověřil: Alena Káchová v.r. 
 
 
 
Předsedkyně komise: Mgr. Alžběta Ullrichová v.r.  


